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Rijswijk, 2 oktober 2019 

Geacht college/geachte raadsleden, 

Graag willen wij, namens alle winkeliers van winkelcentrum In de Bogaard, laten weten dat wij erg blij zijn 
met het Masterplan. De realisatie kan wat ons betreft niet snel genoeg beginnen.  

Wij doen ons uiterste best om het winkelcentrum levendig te houden door middel van evenementen, 
aankleding en decoratie. Helaas hebben wij het idee dat de urgentie tot verbetering van het gebied bij ons 
hoger is dan bij de gemeente. 

Het openbaar gebied ziet er steeds slechter uit; bestrating is verzakt, boomkransen komen omhoog en de 
schoonmaak in het gebied laat te wensen over. De grote hoeveelheid aan leegstaande panden doet In de 
Bogaard ook geen goed. Het winkelcentrum gaat er steeds meer verpauperd uitzien.  

Het is voor ons heel belangrijk dat we gaan starten. Dat we tegen onze klanten eindelijk een positief 
verhaal kunnen vertellen. En die start is wat ons betreft het Bogaardplein. 

Er is veel geld, tijd en energie gestoken in de totstandkoming van de plannen voor het Bogaardplein. De 
datum dat er gestart zou gaan worden is al een paar keer uitgesteld. Dat kan echt niet meer. Wij willen u 
met klem vragen om ervoor te zorgen dat de realisatie van de plannen voor het Bogaardplein begin 
volgend jaar van start gaat. Het is voor ons niet twee voor twaalf maar vijf over twaalf. 

Met vriendelijke groeten, 

Het bestuur van Stichting Winkelcentrum In de Bogaard 

  
Albert Heijn XL  
Voorzitter en dagelijks bestuurslid 

   
J22 Men's Fashion, Jewelz & Watches 
Dagelijks bestuurslid 

 
Media Markt Rijswijk 
Penningmeester  

Ben HoflandRingfoto 
Secretaris 

Bram Ladage Rijswijk 
Bestuurslid 

Barista Café 
Bestuurslid 


